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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Momenteel start de gemeente Essen met rioleringswerkzaamheden in de Kammenstraat.

https ://www.essen. be/kam menstraat

Hierbijgaat de Grensstraat sloot (voor de helft Nederlands grondgebied) vernieuwd worden. ln het

gedeelte Kammenstraat tot en met Kloosterstraat worden de buizen vernieuwd en verdiept. Dit om

een probleem van wateroverlast dat van vele kanten kwam op te lossen. We gaan nu weer meer

water toevoeren.

Tevens worden er bomen gekapt. De bomen staan weliswaar 30cm op Belgisch grondgebied maar

hebben direct effect op het woongenot en straatbeeld aan de Nederlandse zijde van de Grensstraat.

Ze zijn letterlijk en figuurlijk deels geworteld in Nederland en zijn bepalend voor het straatbeeld en de

historie.

De werkzaamheden zullen vooral bedoeld zijn om de klimaatverandering te stuiten maar om dan

bomen te kappen gaat ons te ver en om dan ook geen nieuwe te herplanten, helemaal.

De Roosendaalse Lijst heeft de volgende vragen:

De Roosendaalse Lijst heeft de volgende vragen:

1. Bent u op de hoogte van de werkzaamheden en heeft u overlegd over goede uitvoering en

waterafuoer door de (deels) Nederlandse sloot en buizenstelsel? Graag toelichting over

communicatie tussen u en Essen en communicatie tussen u en de Nederlandse bewoners van

de Grensstraat.
2. ls de watergang Kloosterstraat, Grensstraat, Essenseweg diep genoeg om dit extra water snel

af te voeren zodat de straat weer niet onderwater komt? En zijn deze buizen breed genoeg?

3. ls de lange doorgang van Grensstraat naar Broekakkerstraat (Kerkeneind) voorzien op deze

extra toevoer van water? Graag toelichting.

4. Worden er bomen gekapt (op Belgisch grondgebied)aan de Nederlandse kant? Hoeveel?

Heeft u hierop een reactie gegeven? Zrln de Nederlandse bewoners hierin gekend? Kunnen de

1OO-jaar oude bomen gespaard worden?

Namens de fractie van Roosendaalse lijst,

Charl Goossens en Marco Schillemans
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Op dinsdag 16 november heeft er een overleg plaatsgehad tussen de betrokken partijen met
als ondenruerp de werkzaamheden, de voorbereiding en de dimensionering van de waterlopen
met duikers.

De dimensionering van het volledige watersysteem is herberekend door Waterschap de
Brabantse Delta en akkoord bevonden.

ln de berekening is alle af te koppelen oppervlak opgenomen en in de berekeningen mee
genomen.

Er worden 11 bomen gekapt langs de Grensstraat, hiervoor zijn de nodige vergunningen
aangevraagd en ontvangen. ln de ter inzage legging zijn de plannen gepresenteerd voor alle
betrokkenen waar de te kappen bomen op staan vermeld.

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Roosendaal,

De secretaris, De burgemeester,


